
Zápis z jednání Rady rodičů při Gymnáziu Kladno 
konané dne 15.1.2007 
 
Přitomni: dle prezentační listiny 
 
Program: 

1) zahájení 
2) maturitní plesy 
3) odsouhlasení příspěvků na základě žádostí 
4) vyúčtování 

ad 1) První jednání v roce 2007 zahájila předsedkyně Rodičovské rady paní 
Rydlová. 

ad 2) Poslední schůzka se studenty před prvním plesem se bude konat tuto 
středu. Bohužel nejsou prodány všechny lístky na sezení. Příští rok 
přichází v úvahu zvýšení cen lístků. 

 Rodičovskou radou byl odsouhlasen limit na koupi květin ve výši 110,- na 
studenta. 

ad 3) Prostřednictvím ředitelky školy byly uplatněny tyto žádosti o finanční 
příspěvky: 

- finanční příspěvek třídám, které se letos zúčastnily lyžařského kursu tj. 
5 tříd.Na jednu třídu 1.500,- Kč, celkem 7.500,- Kč 

- příspěvek 1.500,- na lyžařský výcvik v Rakousku (1 třída) 
ad 4) Příspěvky rodičů činí 234.500,- Kč 
 Záloha na pronájem Kulturního domu 40.000,- Kč  
 Jako každý měsíc proběhla splátka kopírky (vždy k 15. v měsíci) 
 Stav pokladny 4.136,- Kč 
Termín konání příští schůze byl stanoven na 19.2.2007 v 18.00 hod. 
Zapsala:Lydie Mastíková 
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